
 

 

Svenska Skidförbundet 

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN 

Telefon: +46 (0)10-708 69 00 

Webb: www.skidor.com 

 

 

PROTOKOLL LÄNGDRÅD 21 JUNI 2023 
  

Tid: 20:00-21:30 Plats: Teams   
 

 

 

Närvarande: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, 

Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson, Ludvig Remb, Lars Selin.  

 

Anmält förhinder:   

  

1. Välkomna!  
Ordförande Eva-Lena Frick hälsar alla välkomna. Linnea Stider 
presenterades som ny ledamot i längdrådet med fokus på SHL f 
frågor. 

2. Föregående protokoll. 15/5 2023.  
Lades till handlingarna. Korrigering av namnet på vår nya 
generalsekreterare.  

 

3. Rapport om organisation & FIS frågor.  Lars Ö 
Rekrytering av ny damtränare, Andreas Domeij, Linda Danvind Malm är ny 

juniortränare. Vallachef är i slutfasen i rekryteringen.  

Öberg berättade om status vad gäller arbetet med flourförbudet. En 

grenövergripande kommunikation kommer att ske innan förbudet börjar 

gälla 1/7. Ludvig har översatt riktlinjer för att rengöra skidor och vi har en 

webbsida där info samlas.  

Dialog med Niclas Karlsson från FIS och Lars Karlöf som jobbat med 

framtagandet av testapparaten har skett.  

SSF har beställt två testapparater för att använda under nationella 

tävlingar. Kontroller kommer att genomföras 

En styrgrupp för att behandla dessa frågor har skapats som kommer att 

ledas av Karin Ersson tillsammans med representanter från landslag, 

vallare, tävlingsverksamhet.  

Info och olika sätt att utbilda i dessa frågor kommer att ske under hösten.  
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4.  Tävlingsfrågor. Ludvig Remb 
a) Tävlingskalender 23/24, status och framtid m.m. 

Publicerad på webben efter beslut i tävlingsprogramgruppen.  

Ludvig visade kort hur det kommer att se ut nästa säsong.  

Haft möte med Skandinaviska cupens arbetsgrupp. Kalender för dessa 

är fastslaget. Framtiden för dessacuper diskterades då det är förenat 

med höga kostander för både deltagande nationer och arrangörer. 

Andra cuper än skandinaviska cupen urholkas. Det finns även vissa 

regler som gör att Vi kommer att driva frågan att Skandinaviska cupen 

ska behållas och utvecklas.  

Även möte med juniorlandskamp gruppen där denna tävlings framtid 

diskuterades.  

 

b) Rapport från möte med arbetsgruppen, nya distanser m.m. 

B.la kommer vi inte genomföra s.k ”kortkval” i sprinten. Vi kommer 

även att hålla kvar 30 resp 50 km för Doch H än så länge. 10 km 

respektive 20 km kommer att genomföras med samma distanser. Mer 

info finns på skidor.com/langdakning. Man har nu infört ett nytt system 

vad gäller ansökan att arrangera tävlingar. Nu öker man tävlingar två år 

innan. Så nu finns beslut även för säsongen 24/25.  

 
5. Rapport från åkarrepresentanter. 

Åkarrepresentanterna tycker att dialogen med Ludvig kring 
tävlingsprogrammet har varit bra och de är nöjda med tävlingsprogrammet.  
 

6. Långlopp. Rapport från möte med långlopps Team. Hans J 
Ett möte skulle ha skett igår, men då Anton Karlsson inte kunde vara med så 
ställdes mötet in. Nytt möte planeras senare. B.la tänker sig grupepn att träffas 
under Alliansloppet för att diskutera hantering av aktiva.  
 

7. Rapport från styrelsen. B.la budget. Eva-Lena 
Styrelsen beslutade om budget för nästa år som börjar 1/7. Totalt har en 
budget antagits som ligger ca 4 miljoner under just nu intecknade intäckter.  
För längds del har längd en budget som ligger på minus 1,6 miljoner. Det finns 
förhoppningar om att få in ytterligare samarbetspartners under hösten.  

•  

8. Rapport från organisationen ”Svenska motionslopp” Eva-Lena/Karin 
Svenska motionslopp är en branschorganisation som bildadesunder pandemin 
för att tillsammans bevaka gemensamma intressen under pandemin. Det finns 
en styrelse kopplat till denna organisation. Flera specialidrottsöfrbund är med, 
t.ex SSF. Återstartstöd har sökts genom denna organisation och delats ut till två 
stora motionslopp på skidor – Vasaloppet och Engelbrektsloppet. Nu jobbar 
gruppen med att bevaka återtåget efter pandemin. Ett nätverk och möjlighet 
till delge kunskap.  
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9. Rapport från de olika arbetsgrupperna 

TD/regelgruppen  

Skidor Hela Livet: 

Barn och Ungdomsgruppen: 

Planerar för höstens Kick-off och marknadsför denna. Gruppen har 

välkomnat en ny medlem, Alfons, en ung ledare ifrån Norrköping med 

mycket driv. 

Anläggning/homologisering: Arbete med årsrapporten.  

Tävlingsprogram: 

 
10. Övriga frågor  

Lars Öberg berättade att Viaplay redovisat fina siffror frånvinterns 
sändningar. De ligger nära siffrorna från Svt. FIS rapporterar också bra 
siffror för längd på JVM och U23 VM.  
 
 

11. Nästa möte? 
28/8 kl 20. Teams.  
 

 

12. Mötet avslutas.  
 
Glad sommar! 

  

-  
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